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Des de Can Xicota:

moltes gracies!
Molts dies han passat des que
I' Associacio de Veins del barri
de can Xicota de Llica d ' A
munt yam cornencar a reivin
dicar els nostres drets ciuta

dans, per tal de tenir uns ac

cessos dignes al barri iamb
unes mesures de seguretat
propies del nostre temps. Fi
nalmern. la setmana passada,
j despres de moltes accions

per fer sentir la voluntat del
nostre barri, l'Ajuntament de

Lli\a d' Amunt va cedir en les
seves intencions i, en I'ultim
PIe, que es va celebrar el pas
sat dijous, dia 28 de juliol, es

va acceptar una rnocio. pre
sentada pels grups de l'oposi
cio, CiU, PSC i PPC, pero pro
posada per I' As s o ci a cio de
Veins.

Aquesta mocio. que va ser

aprovada per unanirnitat. re

cull la majoria de reivindica
cions del nostre barri i, a la

vegada, tarnbe defensa una al
tra forma de com el nostre

Ajuntament hauria de treba
Ilar amb els veins: mes dialeg,
m es transpa re n cia i menys
prepotencia. Cal reflexionar
despres del que ha passat a

Can Xicota. El clam del nostre

barri ha intentat ser tapat. ig
norat i manipulat per aqueJJs
que, per la mateixa voluntat
de la gent, han estat escoIIits

per servir el poble. Aixo no es

pot tornar a repetir. Des de la
Junta de I' Associacio, hem de
donar les gr acie s a tots els
veins que, amb el seu suport i
la seva solidaritat, han fet pos
sible que el nostre barri acabi
obtenint el que Ii correspon
en justicia.

Tarnbe volem expressar el
nostre ag raim ent als grups
municipals a I'oposicio. que
s'han mostrat sensibles. soli
daris i compromesos amb les
nostres reivindicacions. Aixi
mateix, volem tarnbe donar
les gracies a tots els periodistes
i mitjans de cornunicacio. es

pecialment de la nostra co

marca, que han fet el segui
ment d'aquesta historia.

A tots plega ts. moltes gra
cies.

]OANBONET
I PLANCHERlA

President de l'Associacio de
Veins del barri de can Xicota de

Llit;a d'Arnunt

Esfereidor
La paraula justa per encapca
lar un escrit a vegades no es
la que hom pugui pensar; en

aquest encapcalarnent costa

Sobre el tema Policlinica, se

nos dice que estan Mollet y
Sant Celoni. Nosotros vivimos
en Granollers, no en estas

otras ciudades. Han adecuado

Urgencias en un edificio rui

noso y se han dejado miles de
euros, cuando PolicJfnica 10
tenia todo en marcha. Es una

vergiienza. Creemos que hay
muchos intereses escondidos
detras de esta patrafia. Y a la
senora Geli Ie pregunto: lLe
gustaria que en su ciudad ce

rraran un hospital y le dijeran
que se fuera a visitar a otras

ciudades? En el tiempo que
estamos no se pueden permi
tir cerrar muchos hospitales
que trabajan al 100% solo

porque hay intereses por me

dio. Senora Geli, si 10 hace to

do igual de bien, vale mas que
se 10 piense un poco porque
sino, Dios nos arnpare. lque
hospital sera el proximo?

Senor Mayoral. en lugar de

ayudar a personajes a cerrar

hospitales, lPor que no

aprende a hacer bien su tra

bajo? GranoIIers cada dia esta
mas sucio. Da asco. Solo lim

pian el centro. En los barrios
tarnbien pagamos los impues
tos. Cada vez hay mas delin
cuencia, aceras rotas. coches
en doble fila, sobre todo don
de hay bares, suciedad en los

barrios, aceras de muchos
metros cuando cabrian mu

chos coches aparcados en ba
teria ... Cada vez nos 10 ponen
mas diffcil para aparcar el co

che, destrozan los arboles,
que vaJen mucho dinero.

lDonde esta su guardia urba
na, que pagamos entre todos,
cuando por la noche no se

puede dormir porque IDS
gamberros en moto se pasean
dando vueltas por la ciudad y
los delincuentes se pasean por
las plazas vendiendo droga?
Cada vez nos van subiendo
mas los impuestos y no se ve

donde va a parar el dinero de
los contribuyentes. IncJuso
no.s estan dej ando sin feria.
Este afio daba pena: ni siquie
ra hubo pasacaIIe .

En fin, me dejo muchas co

sas en el tintero. pero es una

verdadera vergiienza. En mi
familia siempre habiamos vo

tado al socialismo. pero esta

mos deseando que IIeguen las
elecciones municipales para
cambiar el voto, mientras no

se presente otro senor en el
sitio de Mayoral. puesto que
estamos viendo que es una

marioneta en las manos de
BalceIIs. Todo esto sin hablar
les del tripartito que 10 ha
consentido.

PILAR ARAGONES
Granollers

Carta oberta
a la Agrupacion del PSC
de Canoves i Samahis

Noes
cierto, tal como se afirma en el nurnero de

julio de su Revista. que cm, ERC i PP hayan vo

tado en contra de la aprobacion del Convenio con

ATLL (Algues Ter Llobregat) para el futuro abas-
tecimiento de agua del Ter a la totalidad de nues

tro municipio.
En el Pleno Ordinario de 30/12/2004, el Consistorio

aprobo el Convenio por unanimidad, y autorizo a la Al
caldfa para su firma. En la Revista se informa que ha si
do firmado por el equipo de Gobiemo del PSC.

Nos satisface que la Agrupacion del PSc, como me

d.i� ,de c?mprobacion, remita al Acta del Pleno. La opo
SIClOn solo posee su borrador. La ultima Acta conocida
corresponde a la de 30 de diciembre de 2003. Dada la
discrepancia existente, consideramos imprescindible
cotejar entre sf los textos del Orden del Dia. del Acta,
del Borrador y el de la inexacta referencia conten ida
en la Revista.

. � falta de la documentacion cornpleta, apostamos pro
visionalmente por suponer que existe alguna confusion
entre el redactado de los documentos descritos. 0 en su

interpretacion tras su lectura.
Es loable la intencion manifestada por la Agrupacion

del PS,C de informar a los vecinos. Llenaria el hueco que
debena ocupar el Ayuntamiento con su Boletin de In
formacion Municipal. de aparicion anual salvo en tiem

po de ,elecciones, y en el que los partidos de la oposicion
todavia no han logrado insertar una sola linea escrita.

Dada su predisposicion a informar, no es comprensible
I� falta de datos sobre el contenido del Convenio. Bste.
SIl1 concretar las fechas de realizacion, define y fija el
reparto entre ATLL y Ayuntamiento del costo provisio
nal de las ?�ras necesarias para la JJegada del agua del
Ter al deposito de nueva construccion. que se situara

fU,e�a de l�s limites de nuestro termino. EI agua del de

POSItO sera compartida con el municipio vecino de St.
Pere de Vilamajor.

EI Convenio firmado no contempla ni la realizacion
de la obra necesaria ni el reparto de su costo. para que
-desde el nuevo deposito- el agua siga hasta los diez
nucleos de poblacion de nuestro municipio (incJuido
Samalus).

JAUMESERRA
Regidor en Cap per CIU

a l'Ajuntarnent de Canoves i Samalus

trobar-Ia, i e s a causa dels
sentiments que hagi pogut
despertar la noticia que sha
donat pels mitjans de comu-

. nicacio: el fet horripilant que
una dona hagi pogut matar a

nou dels seus dotze fills. Esfe
reidor.

I es aqui quan poden arribar
les preguntes: Es una dona de
ment pertorbada i psicologica
ment insensible? Ames d'ella

qui ho sabia? La seva familia?
EIs seus amants? Podria ser

que el comportament d'aques
ta persona fos d'un caracter
dole, afable. cordiaI... i contra

posat a la seva alienacio. Hau
ria pogut enganyar a tal ex

trem tantes persones i durant
tants anys? Talment sembla

impossible.
En aquests moments vol

dr iem esborrar de la nostra
ment aquest fet e sg a rrifo s.

Ens fa massa mal pensar que
hi puguin haver essers tan

malalts. 0 de tan baixa condi
cio humana.

MARlA IBORRA
Granollers

Sobre el caso Policlinica
No se sabe por que, pero el se

nor Balcells siempre quiso ce

rrar la PolicJfnica. Y bien, 10
que nunca corisiguio cuando
estaba el alcalde Pujadas, 10
ha conseguido con el alcalde
Mayoral.
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